
                                                                                                                                         3LFUK/13732/2023-14  
 

1 
 

Zápis 36. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 14.9.2023 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška (on-line), prof. Džupa (on-line), Dr. Šebo, prof. Malíková, doc. 

Trnka, doc. Gojda, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, Dr. Marx, JUDr. Mužíková 

Omluveni: prof. Šlamberová  

1. Schválení zápisu z 31.8.2023 

2. Proděkan Duška navrhl nominaci excelentních publikací – kolegium souhlasí. 

3. Děkan informoval o aktuální diskuzi mezi MZ a řediteli FN o úvazcích lékařů ve světle úprav 

přesčasové práce v ZZ. 

4. Proděkan Trnka informoval o chystaném veřejném slyšení v Senátu ČR o financování 
vysokého školství ́v České́ republice 2.10. Na toto jednání byl pozván. Bude prezentovat mj. 
též pohled Asociace děkanů LV ČR – tento bude upřesněn 26.9. na jejím jednání.  

5. Členové KD podpořili návrh obecných principů na odměňování přednostů společných 

pracovišť s FN – návrh projedná děkan s ředitelem FNKV a následně s řediteli dalších ZZ se 

společnými pracovišti. 

6. Děkan informoval o jednání Správní rady Nadačního fondu Student 3. LF UK. Správní rada bez 

předchozí konzultace s Dozorčí radou jednostranně rozhodla o zrušení dozorčí rady (jejímž 

předsedou je po celou dobu existence tohoto NF ex officio děkan fakulty). Děkan vyjádřil 

nesouhlas s tímto postupem, avšak dle informace přítomného právníka nemá fakulta žádné 

možnosti, jak rozhodnutí Správní rady NF zvrátit – jedinou možností by byla soudní žaloba, 

kterou právník nedoporučuje. Kolegium rovněž nedoporučuje podání soudní žaloby. Děkan 

pověřil dalším jednáním o spolupráci (nebo o jejím ukončení včetně výpovědi sídla fondu 

v budově fakulty) s tímto NF proděkany Marxe a Trnku. 

7. Tajemnice konstatovala, že nedošlo k žádnému posunu v jednání se SZÚ ohledně převodu či 

odkupu 3m pruhu pozemku SZÚ. Děkan bude znovu kontaktovat ředitelku SZÚ. 

8. Proděkan Marx informoval o přijímacím řízení. 

9. Proděkanka Malíková představila návrh OD k návratovým grantům. Kolegium souhlasí. 

10. Porada přednostů a přednostek klinik/ústavů bude 2.10. 14:00 sál R. Kőnigové. 

11. Akademická obec bude svolána na 2.10.2023 15:10 Syllabova posluchárna. 

12. Děkan informoval o vypsaném VŘ na přednostu infekční kliniky. 

 

JUDr. Mužíková 

 Tajemnice sdělila, že rekonstrukce obou výtahů v Budově A je hotova. Výtah na západní 

straně budovy je však pomalejší a firma řeší důvod a zajistí nápravu. 

Dr. Marx 

 Proděkan informoval o:  

o zahájení disciplinárního řízení se studentkou Clarou Boettcher Mallmann. 

o podání podnětu Petiční komisi UK (napadnutí přijímacího řízení 3. LF UK po 

formální stránce).  

doc. Dlouhý 

 Proděkan informoval o: 

o jednání na Ministerstvu zdravotnictví ČR, které se týkalo specializačního 

vzdělávání. 
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o konání Konference výživa a zdraví (19.-21.9.2023, Teplice). 

o proběhlém seminář „Problematika hygieny výživy“, který pořádala Hygienická 

stanice hlavního města Prahy společně s 3. lékařskou fakultou Univerzity Karlovy 

ve čtvrtek 7. 9. 2023 v Syllabově posluchárně 3. LF UK.  

Prof. Arenbergerová 

 Proděkanka seznámila kolegium děkana s přípravou Dne zdraví, který se uskuteční 

23.10.2023 v NC EDEN.  

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

Doc. Gojda 

 Zasedání AS 3. LF UK: 10.10.2023 

 Zasedání PAS AS 3. LF UK: 2.10.2023 

 

Doc. Trnka 

 Proděkan informoval o nové výzvě OP TAK, která se naší fakulty bohužel netýká. 

 Fakulta byla oslovena zástupci Komerční banky a.s. s možností konzultací na přípravu 

dotačního programu na obnovu budov. Proděkan bude kontaktovat RUK o další 

informace. 

Prof. Malíková 

 Proděkanka informovala o tzv: Micro-Credentials, které fakulta podporuje. Na příští 

zasedání KD proděkanka připraví podrobnější informace. 

 Proděkanka se dotázala proděkana Dlouhého na vývoj příprav oboru Epidemiologie a 
management veřejného zdraví. Informovala, že je nutné připravit akreditační spis tak, 
aby bylo možné zažádat o udělení akreditace Ministerstva zdravotnictví nejlépe v 
průběhu prosince 2023, ministerstvo by se mělo vyjádřit do 2 měsíců a prakticky vždy 
nechává spis doplnit dle návrhů oponentů. Termín pro odevzdání akreditačního spisu na 
RUK je 31.3.2024. 

 
 

Prof. Džupa 

 Proděkan informoval o 

o programu nejbližší VR 3. LF UK (5.10.2023) a připravovaných HŘ a JŘ. 

o stavu akreditací pro HŘ a JŘ. 

 

 

Zapsala: Bc. Kateřina Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 

 


